
 

MILJÖPARTIET DE GRÖNA I DALARNA Sidan 1 av 1 

HUR FÅR VI FART PÅ KOLLEKTIVTRAFIKEN 
I DALARNA? 
 
Vad säger forskningen? Vad säger operatörerna? 
 
Kollektivtrafikens marknadsandel är endast 7 % i Dalarna, i grannlänet Gävleborg är 
den nästan dubbelt så hög, 13 %. Vi måste bli bättre, och det går. Glesbefolkade 
Jämtland visar med sina 11 % att även stora och glesbefolkade län kan ha betydligt 
högre marknadsandel. Men vad bör göras? Vilka effekter har olika åtgärder som pris, 
turtäthet, komfort? Och hur bör den organisatoriska ramen se ut för att kunna locka 
resenärer?  
 
Vi söker svaren i ett  

 
KUNSKAPSHÖJANDE SEMINARIUM 
ÖPPET FÖR ALLA 
 
Tid: 2017-02-11 

Plats: Kulturhuset Svanen, Hesseliusgatan 1, Borlänge 

Program 

9:30 Fika 

10:00 K2 rapporten Att styra mot öka kollektivtrafikandel  
Rapportförfattarna Anders Wretstrand och Joanna Dickinson 
Föredragning och diskussion 

12:00 Lunch 

13:00 Hur är kollektivtrafiken organiserad i Dalarna? 
Conny Strand, Dalatrafik, Håkan Jansson, Region Dalarna. 

13:30 Organisation av kollektivtrafiken i Gävleborgs län. 
Kent Svens, Nettbuss. 

14:00 Diskussion 

14:30 Fika 

14:45 Fortsatt diskussion 

15:30 Avslutning 

Anmäl gärna om du kommer och vill ha lunch (75 kr inkl fika under dagen, gratis för MP-

medlemmar) till dalarna@mp.se 

VÄLKOMNA! 


